
     Verslag vergadering milieuraad. 
 16/11/2023 

 

 

 

Plaats: OC Kasterlee, foyer 

Uur: van 20.00 -22.00 uur 

Aanwezig: Jef Diels, Herman Wens, Jozef Van Eyck, Dirk Potters, Jan Geudens,  Greet 

Van Sas, Paul Vernelen 

Hilde Versmissen, Gert Storms 

 

Verontschuldigd: Zaity Kamarulzaman, Anny Helsen, Jef Embrechts,  
 

 

1. Overlopen en goedkeuring vorig verslag. Eventuele onderwerpen te 

bespreken in de rondvraag. 

 

Het verslag wordt overlopen en goedgekeurd. 

Bemerking mbt ‘Beleidsplan Ruimte’: er volgt nog een infomarkt in februari, 

mogelijks in elke deelgemeente één. Om alle inwoners te bereiken worden er 

flyers gebust.  

 

 

2. Deel 1: adviezen op vraag van de gemeente 

 

Mogelijkheid advies aanpassing meerjarenplan 2024. Bespreking ramingen inkomsten 

en uitgaven (zie bijlagen). 

 

Opmerking: in heel weinig gemeenten wordt hieromtrent advies gevraagd omdat de 

begroting aan het einde van het jaar wordt opgemaakt en er dan niet veel tijd rest.  

Adviezen mbt de uitgaven kunnen in de loop van gans het jaar ingediend worden, dat 

geeft meer kans op overleg.  

Er werd overwogen om een advies in te dienen ter verhoging van het budget voor de 

paddenoverzet ter hoogte van het Zwart Water. Het gaat echter over een relatief kleine 

meeruitgave voor meer folie en de plaatsing ervan. Beslist werd om deze kleine extra 

uitgaven te halen uit de pot van de technische dienst.  

Dirk zal de documenten over tellingen van padden enz. overmaken aan Hilde. Er 

liggen nu 11 buizen waarvan er 4 zijn dichtgeslibd. 

De milieuraad dient bij deze gelegenheid geen advies in. 
    

  Deel 2: advies op eigen initiatief 

 

Het beheer van de wegbermen in onze gemeente. Het gebeurt nog dat mensen op eigen 

initiatief en veel te vroeg de bermen klepelen. 

 

De vergadering heeft de indruk dat de gemeente het decreet heel goed opvolgt.  

Probleem: handhaving, er werden dit jaar 2 meldingen doorgegeven aan de 

milieupolitie. 

Alle landbouwers kregen mails toegestuurd met info over hoe het moet.  



Ook particulieren moet aangesproken worden over het maaien van bermen op grond 

van de gemeente voor hun voordeur. 

De organisatoren van de autorally maaiden de bermen maar zouden moeten gevraagd 

worden om het maaisel ook weg te nemen. 

Vraag is of er soms niet te ver gemaaid wordt, bv. tegen een houtkant kan een strook 

blijven staan. (zie foto). Antwoord: in het voorjaar blijft een strook staan, in het najaar 

wordt alles meegepakt. 

Vraag om dit in het infoblad van de gemeente nog eens duidelijk te maken. 

 

 
3. Stavaza containerpark. 

 

Het CLG aan de Lichtaartsebaan verhuist, het huis ernaast is in erfpacht van de zusters van 

Vorselaar. Als de gemeente het geheel kan verwerven dan zouden in- en uitgang van het 

containerpark in de zijstraat kunnen komen. Het is grond bestemd voor openbaar nut en het 

RUP dient dus niet aangepast.  

Als het huis van de zusters, die er al jaren niet meer komen, moet blijven staan dan vraagt het 

AWV een aanpassing aan het tweerichtingsfietspad: lichte verhoging (om voorrang en 

aanpassing snelheid duidelijk te maken) en verder weg van de baan zodat een auto met 

aanhangwagen de baan kan vrijmaken.  

Sowieso wordt het voor fietsers een gevaarlijk punt tijdens de openingsuren van het 

containerpark. Daarom rijst de vraagt om de achterliggende Dressenstraat fietsvriendelijker te 

maken. Deze bosweg van 5 meter breedte verbindt de Molenstraat in Lichtaart met Ossengoor 

in Kasterlee. Verharden mag niet, ook niet met dolomiet,  maar een deel gelijk schrapen en 

afbakenen met paaltjes kan wel. Er blijft dan 3 meter vrije ruimte over voor de ruiters van de 

RLV Kempenridders. 

 
4. Planning Paaswandeling. 

 

Enkele mogelijkheden werden besproken. Gekozen werd voor een wandeling met vertrek 

aan Korte Heide (tegenover Bobbejaanland) met achteraf eventueel een drink of etentje 

in de taverne, op 20 april 2024. 

Het voorstel wordt voorgelegd aan het CBS. 

 

 

5. Varia 

 
A. Aziatische hoornaars: bestrijden of niet? 

 

De laatste tijd worden er Aziatische hoornaars opgemerkt in onze gemeente. Deze 

invasieve soort vormt een bedreiging voor de honingbijen en dient bestreden. Meldingen 

van nesten moeten gebeuren bij de brandweer. Er komt een artikel in het Infoblad. 

 

B. Verwarming technische lokalen: filtering van de verbrandingsgassen: hoe? 

Deze vraag van vorig jaar kreeg nog geen antwoord wegens personeelswisselingen bij de 

TD. De vraag wordt terug opgepikt. 

 

C. Jaarlijkse autorally rondom Kluis en Isschot; impact op milieu en omgeving. 

Organisator Titanic R.T. zat samen met Natuurpunt rond de tafel over de geur- en 

lawaaihinder die de jaarlijkse autorally veroorzaakt. Dit jaar liep de aanlooproute dwars 

door natuurgebied, de rallywagens rijden er langzaam maar produceren veel vuile lucht. 

Het probleem werd ook al aangekaart op het CBS. De regels van VLAREM zijn echter niet 

van toepassing op de openbare weg. Dat is de reden waarom de milieudienst hieromtrent 

geen advies geeft.  



Eventueel zou men het verkeersreglement kunnen inroepen voor geluidsoverlast op de 

openbare weg.  

Het evenementenloket werd vooraf nauw betrokken, de coördinatievergadering richtte 

zich op mobiliteit en veiligheid. 

Vroeger vond deze rally plaats op Goor. Misschien is er ook nog een betere locatie te 

vinden? 

De milieuraad kant zich niet tegen een autorally in onze gemeente en raadt Natuurpunt 

aan om nog eens in overleg te gaan met Titanic om te bekijken wat er kan gedaan 

worden aan de geluids- en uitstootproblemen. 

 

D. Tuinrangers: 18 december 19.30 uur in OC Kasterlee 

Ben je een gepassioneerd hobbytuinier? Wil je meewerken aan klimaatbestendige 

natuurvriendelijke tuinen in onze gemeente? Dan zit er misschien wel een Tuinranger in 

jou! Je komt er alles over te weten tijdens deze boeiende infoavond. Vrijwilligers krijgen 

een opleiding van ANB. Inschrijven: zie website van de gemeente. 

 

6. Rondvraag en planning. 

 

Aanplant 500 bomen door De Pagadder en Natuurwerk tussen Lichtaart en Poederlee 

(Huyskens, januari 2022): hoe staat het ermee? Wordt opgezocht.  

Aanplant 550 bomen in Smalle Broeken (november 2021) door Natuurpunt: ongeveer 

100 bomen overleefden het.  

Het nat voorjaar gevolgd door lange droogte was nefast voor de jonge bomen. 

 

Dijk aan de Nete heeft een terugslagklep nodig. Hilde vraagt na bij de Vlaamse 

Milieumaatschappij. Het antwoord kwam een paar dagen na de vergadering binnen (zie 

mail van Hilde): er moeten inderdaad nog enkele kleppen geplaatst worden.  

 

Vragen voor de rondvraag kunnen altijd gemaild worden aan de secretaris van de 

milieuraad die de agenda aanpast zodat de milieudienst en/of de schepen een antwoord 

kunnen voorbereiden. 

 

 

 

Vergaderdata volgend jaar: 18/01 - 21/03  - 16/05  - 19/09 - 21/11. 
 

 

 

De secretaris         De voorzitter 

Paul Vernelen         Greet Van Sas 

 

 

 

 


